

证书编号: 10921E10132R4L

环境
管理体系认证证书



中国建材认证
China Building Material Certification

兹证明

福建省万达汽车玻璃工业有限公司

注册地址: 福建福清市福耀工业村
统一社会信用代码: 9135010061132408X4

建立和实施的管理体系符合标准:

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

认证范围:

位于福建福清市福耀工业村I区的有关汽车安全玻璃及轨道交通安全玻璃生产所涉及的环境管理活动

涉及本证书的范围和GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015要求的适用性问题, 可通过向该组织或本公司咨询而得到进一步的澄清。在证书有效期内, 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询或从本公司网站 (www.ctc.ac.cn) 上查询。

公司地址: 北京市朝阳区管庄东里1号 100024

发证日期: 2021年7月14日

有效期至: 2024年7月13日

换发日期: *****

签发人:

中国建材检验认证集团股份有限公司



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C109-M



中国建材认证
China Building Material Certification

兹证明

Fujian Wanda Automobile Glass Industry Co, Ltd.

Registration Address: Fuyao Industrial Zone, Fuqing, Fujian
Unified social credit code: 9135010061132408X4

**The established and implemented environmental management system
complies with GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015**

Certification Scope:

*Environmental Management Activities of Production of Automotive Safety Glass
and Safety Glass for Railway*

Address: Fuyao Industrial Area I, Fuqing, Fujian, 350301, P.R.China

Further clarification regarding the scope of this certificate and applicability of GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 requirements can be obtained by consulting with the factory or our certification. The certificate is valid for 3 calendar years from the date of issue and its validity is maintained through annual surveillance. The information of certificate is available on the websites of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) or our certification body website (www.ctc.ac.cn).
Address: Guanzhuang, Chaoyang District, Beijing 100024, P.R.China

Date of Issue: Jul. 14, 2021

Expired Date: Jul. 13, 2024

Date of Renewal: *****

Signed by:

China Building Material Test & Certification Group Co., Ltd.



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C109-M

环境
管理体系认证证书

